
                                                                                                  

   

 
 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden) 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp:  Grondgebonden zonnepanelen eigen tuin 

 
Naam en fractie:   Peter Vos (VVD) 
 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 

De fractie van de VVD krijgt regelmatig de vraag wat het beleid is tov zonnepanelen plaatsen 
die grondgebonden zijn op eigen terrein. 
 
Energie transitie in de achtertuin.  
Plaatsing van kleine grondgebonden PV systemen in tuinen, achtererven en  
kleine stukken grond, is een tijdrovende aanvraag van een omgevings- vergunning en er 
worden exorbitante leges voor berekend. 
Dergelijk grondgebonden particulier PV systeem binnen onze gemeente in de eigen tuin te 
plaatsen kost ongeveer € 800,= aan leges voor de verstrekking van de verplichte 
omgevingsvergunning. Daarnaast duurt de aanvraag van een omgevings vergunning, 
structureel 8 weken en meer. 
Een grondgebonden PV systeem wordt als bouwwerk gezien, in tegenstelling tot een PV 
systeem dat op een dak wordt gemonteerd. Een daksysteem is vergunningsvrij! 
Er zijn gemeentes zoals Leiden, die een dergelijke omgevingsvergunning automatisch en 
direct honoreren. Zij brengen ongeveer € 50 ,=  in rekening.     
Ook gemeente Utrecht kent een dergelijke werkwijze. Zij rekenen € 160,=. 
 
Zevenaar hoort bij de top 10 gemeentes in Nederland voor wat betreft de hoogte van deze 
leges en kent geen aparte regeling voor een dergelijk te plaatsen systeem.      
 
 
Vraag: 
Wat is het beleid van de gemeente in deze, Zevenaar wil voorop lopen in de energie 
transitie. Ons inziens wordt het met deze procedure voor onze inwoners het er niet 
gemakkelijker cq betaalbaarder op gemaakt. Kan de wethouder aangeven of we dit beleid 
handhaven? Of dat we net als in andere gemeentes hier makkelijker mee omgaan? 
Met andere woorden kunnen we op korte termijn hiervoor een raadsvoorstel verwachten? 


